
Gymnastikudvalgsmøde 25/1-22 
Dagsorden: 

1. Velkommen til gymnastikudvalget v/Lene 
 Præsentation af medlemmer 
 Herunder præsentation af nuværende form 
 Aftaler fremadrettet 

2. Kort orientering fra formanden v/Lene 
 Generalforsamling  

i. Passivt medlemskab 
ii. Medlemmer til HB 

iii. Cuppen 
 DGI verdensholdet 5. maj Gigantium – 10 hjælpere 

3. Kort orientering om økonomi v/Christine 
 Status på regnskab 2021 – hvor endte det? 
 Status på 2022 

4. Fordeling af opgaver i udvalget v/Lene 
 udarbejde årsplan for sæson 2022-2023 (udkast før mødet i april) 
 Fordele arbejdsopgaver og ansvarsområder 

5. Foråret 2022 v/Lene 
 Planlægning af foråret: 

i. DGI-opvisning 
ii. Lokalopvisning 

1. Hvornår, hvordan, form og metode 
iii. Sommergymnastik? 
iv. Sommerskole? 

6. Landsdelsjuniorhold v/Gitte og Mette G (Lene) 
 Status på hold, stævner og opvisninger 
 Status på økonomi 

7. Festival Del Sole 2022 v/Lene 
 Status 

8. Næste sæson 
9. Evt 

 Godkendelse af referat fra afdelingsmøde 

Referat 
1. Når det er muligt at mødes fysisk, vil vi fortsætte vores hidtidige mødestruktur, hvor vi mødes i 

klubhuset og holder møde fra 17- ca. 21. 
2. Orientering fra formanden: 

a. Vi giver igen i år vores instruktører mulighed for at blive passive medlemmer således de 
har stemmeret til generalforsamlinger. 

b. Der kommer til at mangle ca. 3 medlemmer til hovedbestyrelsen ved næste valg. 
c. LKB Cup:  

i. Arrangeres i år af hovedbestyrelsen, da der ikke er kræfter i LKB Event for tiden.  



ii. Vi kommer til at mangle LKBs Venners arbejdskraft, måske især i bespisningen? 
iii. Der er ikke mange tilmeldinger endnu – der er mange der er nervøse pga. 

Corona. 
iv. Der arbejdes på alternative løsninger på f.eks. spisning og på at involvere byen 

mere i at løse de frivillige opgaver. 
v. Måske skal vi lige huske alle potentielle frivillige på at de skal sætte kryds i 

kalenderen i Kristi Himmelfartsferien. (Rikke) 
d. Gigantium har brug for 10 hjælpere til opvisning med Verdensholdet. Vi udlodder dem 

til de instruktører over 18 der gerne vil se showet. 
3. Regnskab 2021 afventer fortsat godkendt af hovedbestyrelsen. 
4. Fordeling af ansvarsopgaver 

a. Formand: Lene 
b. Administration: Lene 
c. Økonomi: Christine 
d. Conventus: Lene, Rikke og Mette G 
e. IT/Presse: Mette G, Lene og Mette B 
f. Opvisningsudvalg: Gitte, Annie, (Christine) og Lene 
g. DGI Børnestævne: Gitte, Annie, (Christine) og Lene 
h. Tøj: Rikke og Christine 
i. Projekt springgrav/Gateway: Lene 
j. Landsdelsjuniorhold: Gitte, Lene og Mette G 
k. Kurser: Rikke 
l. Praktiske gøremål: Mette G og Gitte 
m. Oktoberfest, kontaktperson til fodbold: Rikke 
n. Nøgler/brikker: Annie 
o. Cafeteria: Rikke og Lene 
p. Redskaber: Mette B og Christine 

5. Forår 2022: 
a. DGI-opvisning: DGI forventer at alle restriktioner er ophævet når vi når til opvisninger. 
b. Lokal-opvisning:  

i. Det er en prioritet at holdene får lov til at lave opvisning for deres familie. 
ii. Vi vil (også selvom alle restriktioner skulle være ophævet) afprøve konceptet 

med at opdele opvisningen i 2: Småbørnshold om formiddagen og skolebørn og 
opefter om eftermiddagen. 

iii. Det er svært at forestille sig at vi kan være mere end én zone i hallen. Men vi 
ved ikke endnu om der er restriktioner på antal (”forsamlingsloft”). Vi kan jo 
også opdele i flere opvisninger om nødvendigt. 

iv. Kan vi sælge billetter elektronisk i forvejen – og styre hvor mange hver gymnast 
køber? 

c. Sommergymnastik 
i. Tages op på næste møde. 

d. Sommerskole 



i. Mette B skriver til instruktører/hjælpeinstruktører +16 år om der er interesse 
for at lave sommerskole i uge 26 (eller hvad der ellers passer). Ikke uge 27 hvor 
der er Italienstur. 

6. Landsdelsjuniorhold 
a. Holdet fungerer godt på trods af at det er et hold med et stort aldersspænd 

(sammenlagt af to hold). 
b. Næste år vil man (instruktørerne) foretrække at køre et stort hold (som nu) i stedet for 2 

meget små og sårbare hold. 
c. En del instruktører stopper efter denne sæson – relateret til deres uddannelser. 

7. Festival del Sole: Vi har 22 tilmeldte til tur i uge 27.  
8. Næste sæson – udskudt til næste møde:  

a. Årshjul. 
b. Instruktører. 
c. Nye hold. 
d. Tilmeldingsprocedure. 

9. Næste møde: Onsdag d 20/4 kl 17-21 i mødelokalet i klubhuset. Mette G bestiller mad. 
10. Eventuelt 

a. Christine har deltaget i DGI-møde vedr. fastholdelse af unge mennesker i foreningen – 
både gymnaster og instruktører. På mødet blev fremlagt viden fra undersøgelser på 
området: 

i. Det bliver meget forpligtende at skulle møde frem hver gang – de unge ønsker 
mere fleksibilitet og at kunne holde fri uden dårlig samvittighed, hvis de ikke har 
overskud til at møde op. 

ii. Nogle føler sig overset af instruktørerne. Der kan være kliker på holdet som 
instruktørerne ikke ser. 

iii. Branding – har vi nogle at se op til? Og kan vi blive bedre til at vise de fede ting 
vi laver/der sker på gymnastikområdet? Evt. ved at bruge nogle studerende 
indenfor ”mediefag” til at hjælpe med noget branding. 

iv. Nogle vil ikke til opvisning (Zero to Hero). Eller gider ikke bruge hele sæsonen til 
at træne til opvisning – det er nok meget et spørgsmål om hvordan vi som 
instruktører italesætter det. 

v. Pige-instruktørerne synes at det er vigtigt at høre til i et socialt fællesskab og 
være en del af teamet. At de betyder noget for nogen. Instruktørpleje. Kende 
hinanden på tværs af holdene. 

a. Instruktørpleje: Lave noget sammen – f.eks. DGI 
inspirationskursus i Herning, bowlingtur for alle, 
hjælpeinstruktørkursus i LKB, rystesammen-kursus for alle 
instruktører og hjælpeinstruktører, julefrokost med pakkespil. 

vi. Der skal være lidt råderum – f.eks. penge til at købe flotte dragter for. 
vii. Holdnavnet skal være sejt 

viii. Faciliteter skal være fede. 
b. Christine arrangerer afslutningsarrangement for instruktører/hjælpeinstruktører/spirer 

onsdag d. 6/4 – à la pizza og bowling. 
c. Instruktørtøj er klar til at blive trykt på. 
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